
PROTOKÓŁ Nr XVII/2007
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 21 grudnia 2007r. w godz. od 1000– 1200

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał gości

zaproszonych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców Ogrodzieńca, po czym stwierdził na

podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych

uchwał.

Lista obecności radnych oraz gości zaproszonych załączona została do protokołu.

2. Przyjęcie porządku obrad.

Sekretarz zgłosił o wniosek o wycofanie z obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki

wynagrodzenia, a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania oraz wypłacania

dodatku mieszkaniowego

Zgodnie z procedurami prawnymi projekt uchwały w tej sprawie został przedłożony do ZNP,

jednak nie opracowali oni swojego stanowiska w związku z tym nadal trwają uzgodnienia w

sprawie regulaminu i uzasadnione wydaje się wycofanie uchwały z porządku obrad.

Wniosek powyższy został przyjęte przez radnych jednomyślnie 15 głosami.

Poprawiony porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15 głosami

i przedstawiał się następująco:

Porządek obrad:
I. część ogólna:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy

sesjami Rady.

II. część merytoryczna:

1. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 15 w

budynku komunalnym nr 10 oraz częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w

użytkowanie wieczyste działki nr 2976/5 o pow. 1420 m. kw.



2. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 11 w

budynku komunalnym nr 161 oraz częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem

w użytkowanie wieczyste działki nr 4946/1 o pow. 1260 m. kw.

3. Podjęcie uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr I/6/97 z

dnia 20 lutego 1997r. w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste części ułamkowej

działki nr 4296/10 oraz wydzielenie lokalu z budynku administracyjnego Urzędu Miasta i

Gminy Ogrodzieniec położonego w Ogrodzieńcu przy ul. Plac Wolności.

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu podziału nieruchomości

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy drogi

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń elektrycznych

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń gazowych

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń kanalizacyjnych

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń wodociągowych

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana St. Kuligowskiego zam.

Ogrodzieniec pod adresem Burmistrza, skierowanej za pośrednictwem Wojewody

Śląskiego nr pisma AK/III/0554/153/07 z dnia 20 listopada 2007 r.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Ogrodzieniec z

Organizacjami Pozarządowymi w roku 2008

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok

13. Podjęcie uchwały w udzielenia poparcia działaniom podejmowanym przez Samorząd

Województwa Śląskiego na rzecz przyznania organizacji EURO 2012 w regionie

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie nieoprocentowanej pożyczki

w wysokości 60.000,- zł Stowarzyszeniu Lokalnemu Grupa Działania „Perła Jury” z

siedzibą w Łazach.

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji przedmiotowej na finansowanie

przedszkola w roku 2008r

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2007r.



17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2008

rok.

III. Interpelacje i zapytania radnych.

IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.

V. Zamknięcie obrad.

Ad. 3

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z sesji nr XVI z dnia 29 listopada 2007 r. został przyjęty przez radnych bez uwag,

jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych.

Ad. 4

Sprawozdanie Burmistrza MiG z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy

sesjami Rady.

Z uwagi na dość obszerny porządek sesji - kilkanaście uchwał do podjęcia w tym opłaty

adiacenckiej oraz budżet gminy na rok przyszły – Burmistrz zaproponował wycofanie

swojego sprawozdania z bieżącej działalności. Sprawozdanie złoży na kolejnej sesji

Radni przyjęli wniosek jednomyślnie 15 głosami.

II. część merytoryczna:

Ad. 1

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 15 w budynku

komunalnym nr 10 oraz częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie

wieczyste działki nr 2976/5 o pow. 1420 m. kw.

Kierownik Ref. Rolnictwa i Geodezji Urzędu MiG Pani W. Łydka omówiła projekt uchwały, po

czym zaproponowała dopisanie do paragrafu 1 uchwały stwierdzenia „oraz komórki

gospodarczej ”



Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały wraz z naniesiona

poprawka. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu
mieszkalnego nr 15 w budynku komunalnym nr 10 oraz częściach wspólnych tego
budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/5 o pow. 1420 m.
kw. - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano Nr XVII/115/2007

Ad. 2

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 11 w budynku

komunalnym nr 161 oraz częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w

użytkowanie wieczyste działki nr 4946/1 o pow. 1260 m. kw.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego
lokalu mieszkalnego nr 11 w budynku komunalnym nr 161 oraz częściach wspólnych
tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 4946/1 o pow. 1260
m. kw. - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano Nr XVII/116/2007

Ad. 3

Podjęcie uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr I/6/97 z

dnia 20 lutego 1997r. w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste części ułamkowej działki

nr 4296/10 oraz wydzielenie lokalu z budynku administracyjnego Urzędu Miasta i Gminy

Ogrodzieniec położonego w Ogrodzieńcu przy ul. Plac Wolności.

Sekretarz Gminy Pan Dariusz Ptaś przedstawił projekt przedmiotowej uchwały Podał że w

1997 roku Rada podjęła uchwałę w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste części

ułamkowej działki oraz wydzielenia lokalu z budynku administracyjnego Urzędu Mig

Ogrodzieniec na rzecz Banku Spółdzielczego Uchwała ta powinna być uchylona gdyż BS nie

spełnia przesłanek do takiej formy przekazania działki i lokalu. Ustawa z 1990r o zmianie

ustawy o gospodarce gruntami i wywłaszczeniu nieruchomości stanowi ze spółdzielnia która

na dzień 5.12.1990 r była użytkownikiem gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa lub

gminy przysługuje roszczenie o ustanowienie użytkowania wieczystego gruntu oraz

przeniesienia własności znajdujących się na nim budynków, lokali. Bank Spółdzielczy w

Zawierciu nie otrzymał działki na której położony jest budynek Urzędu Mig Ogrodzieniec w

użytkowanie decyzja administracyjna co jest przesłanką zastosowania art. 2 c ustawy o

gospodarce gruntami. Bank złożył 13.11.1996r wniosek o uwłaszczenie ale do wniosku nie
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dołączono decyzji o przekazaniu w użytkowanie. Urząd MiG zwrócił się o uzupełnienie

wniosku pismem z dnia 16.04.1999r Bank pomimo wezwań nie uzupełnił wniosku i dlatego

tez została wydana przez Przewodniczącego Zarządu MiG Ogrodzieniec decyzja z dn.

15.11.1999 o odmowie oddania w części gruntu oraz nieodpłatnego przeniesienia

współwłasności budynku administracyjnego Urzędu MiG w Ogrodzieńcu. W takim stanie

prawnym nie jst możliwe wykonanie uchwały nr I/6/97 z dnia 20.02.1997 r i przekazanie

Bankowi Spółdzielczemu w Zawierciu części ułamkowej działki w użytkowanie wieczyste

oraz przeniesienie własności wydzielonego lokalu z budynku administracyjnego Urzędu MiG

Dlatego tez należy wyeliminować uchwałę Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr I/6/97 z dnia 20

lutego 1997 z obrotu prawnego.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady
Miejskiej w Ogrodzieńcu nr I/6/97 z dnia 20 lutego 1997r. w sprawie oddania w
użytkowanie wieczyste części ułamkowej działki nr 4296/10 oraz wydzielenie lokalu z
budynku administracyjnego Urzędu Miasta i Gminy Ogrodzieniec położonego w
Ogrodzieńcu przy ul. Plac Wolności - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami.
Uchwale nadano Nr XVII/117/2007

Ad. 4

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu podziału nieruchomości

W celu wprowadzenie w przedmiot merytoryczny kilku kolejnych uchwał Burmistrz podał – „

przygotowany został pakiet uchwał w sprawie ustalenia stawek procentowych opłaty

adiacenckiej na terenie naszej Gminy. Opłaty adiacenckiej dotyczą podziału nieruchomości,

prowadzenia inwestycji takich jak budowa drogi, budowa urządzeń elektrycznych, gazowych,

kanalizacyjnych i wodociągowych urządzeń. Opłaty adiacenckiej funkcjonowały już w innej

formie np. jako czyny społeczne mieszkańców przy budowie inwestycji gminnych lub jako

wkładu finansowego tzw. składki mieszkańców. Obecnie taka forma udziału mieszkańców

nie jest możliwa ale w zamian mogą być wprowadzone opłaty adiacenckiej Burmistrz

nawiązał następnie do budowy kanalizacji w Ogrodzieńcu wskazując jednocześnie na fakt,

że jeśli nie wprowadzimy teraz opłat adiacenckich a rozpoczniemy budowę kanalizacji to

Ogrodzieniec zostanie pominięty w tych opłata, wiec z moralnego punku widzenia nie będzie

w porządku aby potem wprowadzić takich opłat wobec mieszkańców sołectw w których

kanalizacja będzie w kolejnych latach realizowana. Burmistrz mówił na czym polegać ma ta

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVII_117_2007.pdf


opłata - najkrócej mówiąc jest ona wynikiem wzrostu wartości gruntu, chodzi o różnice

pomiędzy wartością gruntu przed i po inwestycji. Zostały zrobione symulacje cenowe

nieruchomości po wybudowaniu kanalizacji i można założyć ze wzrasta on o 6% Teraz cena

jest ok. 40 zł za m. kw gruntu, po wybudowaniu kanalizacji cena wzrośnie o 6 % i tak np. w

przypadku działka o powierzchni 700 m. kw opłata wyniesie 500 zł i można ją będzie

rozłożyć na 10 rat. Skutki i korzyści dla budżetu gminy radni otrzymali wraz z projektem

uchwały. Dodatkowe środki finansowe które wpłyną do budżetu gminy z tego tytułu zostaną

przeznaczone na cele inwestycyjne dla gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Odbyło się głosowanie:

za podjęciem uchwały oddano 1 glos, 13 było przeciwko i 1 wstrzymujący Uchwała w
sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie Gminy
Ogrodzieniec z tytułu podziału nieruchomości nie została przyjęta stwierdził
Przewodniczący Rady.

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy drogi

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej
opłaty adiacenckiej na terenie Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy drogi - została
przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano Nr XVII/118/2007

Ad. 6

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń elektrycznych

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej
opłaty adiacenckiej na terenie Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń
elektrycznych - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano
Nr XVII/119/2007
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Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń gazowych

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej
opłaty adiacenckiej na terenie Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń
gazowych - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano
Nr XVII/120/2007

Ad. 8

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń kanalizacyjnych

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej
opłaty adiacenckiej na terenie Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń
kanalizacyjnych - została przyjęta 14 głosami przy 1 wstrzymującym. Głosowało 15
radnych Uchwale nadano Nr XVII/121/2007

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na terenie

Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń wodociągowych

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej
opłaty adiacenckiej na terenie Gminy Ogrodzieniec z tytułu budowy urządzeń
wodociągowych - została przyjęta 14 głosami, przy 1 przeciwnym. Głosowało 15
radnych. Uchwale nadano Nr XVII/122/2007

Ad. 10

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana St. Kuligowskiego zam. Ogrodzieniec

pod adresem Burmistrza, skierowanej za pośrednictwem Wojewody Śląskiego nr pisma

AK/III/0554/153/07 z dnia 20 listopada 2007 r.
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Zofia Adamusińska odczytała skargę oraz opinie

Komisji Rewizyjnej w przedmiotowej sprawie Opinia stanowi uzasadnienie do uchwały

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana St.
Kuligowskiego zam. Ogrodzieniec pod adresem Burmistrza, skierowanej za

pośrednictwem Wojewody Śląskiego nr pisma AK/III/0554/153/07 z dnia 20 listopada
2007 r - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano Nr XVII/123/2007

Ad. 11

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Ogrodzieniec z

Organizacjami Pozarządowymi w roku 2008

Pani Selejdak Sylwia Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w Gminie podała główne zasady i formy oraz zadania priorytetowe założone w

programie współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi. Przypomniała również jakie są

organizacje pozarządowe działające na terenie naszej gminy. Między innymi są to:  jednostki

ochotniczych straży pożarnych, Koła Gospodyń Wiejskich, stowarzyszenia pszczelarzy,

wędkarzy, hodowców gołębi pocztowych, chóry, kluby sportowe.

Będąc przy glosie Pani Selejdak omówiła tez kolejną uchwałę w sprawie zatwierdzenia

rocznego programu profilaktyki i przeciwdziałaniu alkoholizmowi dla naszej gminy.

Zaznaczyła ze jak co roku od kilkunastu już lat przyjmowany jest zgodnie z przepisami prawa

roczny program działania w tym zakresie. Obejmuje on oprócz podstawowej ustawowej

działalności Komisji potocznie nazywanej AA, również funkcjonowanie świetlicy

środowiskowej dla dzieci ze szczególnie zagrożonych patologią środowisk. Środki finansowe

na działalność w tym zakresie pochodzą z opłat wnoszonych za wydanie pozwoleń na

sprzedaż alkoholu. W roku przyszłym planowane jest uruchomienie drugiej w naszej gminie

świetlicy środowiskowej będzie ona mieścić się w budynku Szkole Podstawowej w

Ogrodzieńcu, a na jej wyposażenie środki finansowe pozyskaliśmy z programu UE.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu
Współpracy Gminy Ogrodzieniec z Organizacjami Pozarządowymi w roku 2008 -
została przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano Nr XVII/124/2007
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Ad. 12

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy
Ogrodzieniec na 2008 rok - została przyjęta jednomyślnie 15 głosami. Uchwale nadano
Nr XVII/125/2007

Ad. 13

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poparcia działaniom podejmowanym przez

Samorząd Województwa Śląskiego na rzecz przyznania organizacji EURO 2012 w regionie

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie udzielenia poparcia
działaniom podejmowanym przez Samorząd Województwa Śląskiego na rzecz
przyznania organizacji EURO 2012 w regionie - została przyjęta jednomyślnie, za jej
przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XVII/126/2007

Ad. 14

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie nieoprocentowanej pożyczki w

wysokości 60.000,- zł Stowarzyszeniu Lokalnemu Grupa Działania „Perła Jury” z siedzibą w

Łazach.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
udzielenie nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 60.000,- zł Stowarzyszeniu
Lokalnemu Grupa Działania „Perła Jury” z siedzibą w Łazach - została przyjęta
jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano
Nr XVII/127/2007

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVII_125_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVII_126_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVII_127_2007.pdf


Ad. 15

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji przedmiotowej na finansowanie przedszkola

w roku 2008r

Pani Anna Kuźniak Skarbnik Gminy zapoznała z projektem uchwały dot. przedmiotowej

sprawy. W tym celu odczytała kolejno poszczególne jego zapisy Projekt uchwały załączony

został do protokołu z sesji. Radni nie zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie.

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji przedmiotowej na finansowanie przedszkola w
roku 2008r - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.
Uchwale nadano Nr XVII/128/2007

Ad. 16

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2007r.

Burmistrz omówił kolejno zaproponowane w uchwale zmiany w budżecie - patrz jak

załączony do protokołu z sesji projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy

Ogrodzieniec na 2007 rok.

Radni nie zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2007r. - została przyjęta jednomyślnie za jej
przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XVII/129/2007

Ad. 17

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok.

Burmistrz MiG na wstępie poinformował o terminowym złożeniu prowizorium budżetowego

do Regionalnej Izby Obrachunkowej jak również radnym Rady Miejskiej. Odbyły się

spotkania z radnymi w celu omówienia projektu budżetu gminy na 2008 rok. Najwięcej czasu

poświęcono na analizowaniu omawianiu rzeczowego wykonania budżetu. Z Regionalnej Izby

Obrachunkowej przesłana został opinia w sprawie przedłożonego budżetu gminy Opinia jest

pozytywna. Załączona ona załączona do protokołu z sesji oraz pozytywna opinia dot.

pożyczek i zobowiązań gminy. RIO wniosło też uwagi, które zostały już poprawione - radni

otrzymali poprawki, a Przewodniczący Rady otrzymał jednolity tekst projektu budżetu gminy.

Uchybienia zgłoszone do projektu budżetu przez RIO odczytał Burmistrza wskazując od razu

na dokonane już poprawki. Poprawki do projektu budżetu oraz odczytane przez burmistrza

pismo z RIO załączone zostały do protokołu z sesji.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVII_128_2007.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVII_129_2007.pdf


Burmistrz mówił następnie o procedurze przygotowywania projektu budżetu, zaznaczył

następnie ze przygotowując taki dokument należy posiłkować się pewnymi przesłankami jak

np. podatki i opłaty lokalne, pismami z Ministerstwa Finansów w których informowana jest

gmina o wysokościach przyznanych na dany dotacji na różne zadania i wg tych wskaźników

zakłada się pewien poziom dochodów. Będą też subwencje dla gminy przekazane np.

subwencja oświatowa w wysokości ok. ponad 4 mln Burmistrz zaznaczył e kilka dni temu

otrzymaliśmy formularz wg którego okazało się ze subwencja oświatowa będzie mniejsza o

60 tyś zł. Uczniów przewidujemy 777 z czego 555 uczniów mamy na terenie miasta w Szkole

Podstawowej oraz w Gimnazjum w Ogrodzieńcu, a 222 uczniów w szkoła wiejskich. Liczba

uczniów zmniejszyła się o 11 i dlatego też subwencja oświatowa będzie mniejsza. Następnie

Burmistrz podawał z projektu budżetu poszczególne działy rozdziały i zaplanowane w nich

wydatki. Po zabezpieczeniu podstawowych wydatków na działalność służąca zaspokojeniu

podstawowych potrzeb jak utrzymanie dróg, oświetlenie uliczne, funkcjonowanie szkół,

administracji samorządowej, działalność opieki społecznej, to co pozostało przeznaczyliśmy

na inwestycyjne. Zadania które będą realizowana w trybie konkursów z możliwością

skorzystania z dotacji na ich realizacje to:

- wodociąg Kiełkowice i Ryczów,

- przebudowa skrzyżowania w Podzamczu całkowicie finansowana przez Marszałka

Województwa Śląskiego i to zakończy przebudowę rynku w Podzamczu zaprojektowane

będą odwodnienia ul. Krakowskiej i te prace realizowane będą razem z przebudową

skrzyżowania.

- Dokumentacja projektowo-techniczna ulic: Sienkiewicza, Bzowskiej, Olkuskiej i

Kościuszki. Chodzi o rozwiązania zagrożeń ruchu drogowego na skrzyżowaniach drogi

wojewódzkiej i połączenia jej z drogami gminnymi (przy remizie OSP w Ogrodzieńcu oraz

skrzyżowania ul. 1 Maja z ul. Kościuszki)

- Budowa mieszkań socjalnych. Dofinansowanie otrzymaliśmy na ten cel, została zrobiona

dokumentacja i wg. dokumentacji kwota zadania była na 423 tyś zł. Ogłoszony został

przetarg na wykonawcę zadania, ale unieważniliśmy go bowiem wszystkie oferty które

wpłynęły były powyżej zaplanowanej w dokumentacji kwoty, opiewały ponad 0,5 mln zł.

Będzie ponowny wniosek złożony na dotacje którą chcemy zwiększyć o 90 tys zł

ustawowo jest bowiem zapisane że budżet państwa powinien co najmniej 30%

dofinansować do mieszkań socjalnych ,

- Dokończenie zadania na Górze Birów,

- Budowa kanalizacji w Ogrodzieńcu (2 mln euro)

- Krepa (rewitalizacja ośrodka wypoczynkowego)



- Wyposażenie kuchni wypacz do naczyń w Szkole Podstawowej w Gieble

Są zadania które nie znalazły się w budżecie ale o nich pamiętamy i z chwilą gdy otrzymamy

dotacje, gdy pojawią się jakieś możliwość, programy na skorzystanie ze środków

finansowych z zewnątrz to w trakcie roku wprowadzimy takie zadanie do budżetu. Na liście

kolejnych do realizacji zadań czekają remonty w szkole- wymiana okien, remont dachu,

ocieplenie budynku Przychodni SPZOZ - wymiana okien, remont i przebudowa w Domu

Kultury- okna, dach, instalacja grzewcza, przebudowa budynku zespolonego do wymiany

jest cały dach cieknie i zalewa pomieszczenia.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili

żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i
Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok- została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XVII/130/2007

III. Interpelacje i zapytania radnych.

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji ani zapytań.

IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.

Przewodniczący Rady odczytał pismo Społecznej Komisji ds. Przydziału i Zamiany Mieszkań

w Ogrodzieńcu dot. podjęcia działań w celu utworzenia mieszkań socjalnych na terenie

Gminy Ogrodzieniec. Pismo w załączeniu do niniejszego protokołu.

V. Zamknięcie obrad.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz

Wałek dokonał zamknięcia XVII sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim

obecnym za udział w niej.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XVII_130_2007.pdf
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	W celu wprowadzenie w przedmiot merytoryczny kilku kolejnych uchwał Burmistrz podał – „ przygotowany został pakiet uchwał w sprawie ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej na terenie naszej Gminy. Opłaty adiacenckiej dotyczą podziału nieruchomości, prowadzenia inwestycji takich jak budowa drogi, budowa urządzeń elektrycznych, gazowych, kanalizacyjnych i wodociągowych urządzeń. Opłaty adiacenckiej funkcjonowały już w innej formie np. jako czyny społeczne mieszkańców przy budowie inwestycji gminnych lub jako wkładu finansowego tzw. składki mieszkańców. Obecnie taka forma udziału mieszkańców nie jest możliwa ale w zamian mogą być wprowadzone opłaty adiacenckiej Burmistrz nawiązał następnie do budowy kanalizacji w Ogrodzieńcu wskazując jednocześnie na fakt, że jeśli nie wprowadzimy teraz opłat adiacenckich a rozpoczniemy budowę kanalizacji to Ogrodzieniec zostanie pominięty w tych opłata, wiec z moralnego punku widzenia nie będzie w porządku aby potem wprowadzić takich opłat wobec mieszkańców sołectw w których kanalizacja będzie w kolejnych latach realizowana. Burmistrz mówił na czym polegać ma ta opłata - najkrócej mówiąc jest ona wynikiem wzrostu wartości gruntu, chodzi o różnice pomiędzy wartością gruntu przed i po inwestycji. Zostały zrobione symulacje cenowe nieruchomości po wybudowaniu kanalizacji i można założyć ze wzrasta on o 6% Teraz cena jest ok. 40 zł za m. kw gruntu, po wybudowaniu kanalizacji cena wzrośnie o 6 % i tak np. w przypadku działka o powierzchni 700 m. kw opłata wyniesie 500 zł i można ją będzie rozłożyć na 10 rat. Skutki i korzyści dla budżetu gminy radni otrzymali wraz z projektem uchwały. Dodatkowe środki finansowe które wpłyną do budżetu gminy z tego tytułu zostaną przeznaczone na cele inwestycyjne dla gminy.
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